
Föräldraföreningsmöte 
Tid: 2019-10-02, 18.30 -20.00 
Plats: Kulan 
  
Närvarande 
Cecilia Widén   Föräldraföreningsansvarig 
Fredrik Bohm   Fotboll PF09 
Stefan Gustafsson   Fotboll A-laget 
Jenny Ivarsson   Innebandy P05 
 
Nya kommentarer markerade med fet stil 
 

1. Presentation av mötesdeltagare 

2. Till styrelse. Instruktioner vid varje station. Vem lägger ut dem? 
191002: Klart. Inga Olsson ser till att de finns på plats. 

3. Till styrelse. Föräldrar undrar vem som bygger inför karneval?  
191002: Klart. Det gör seniorerna. 

4. Till styrelse. Föräldrar påpekar att de städar inga bajjamajjor. Bör ingå i hyran av dessa. 
191002: Klart. Föräldrar ska inte behöva städa toaletterna. 

5. Förslövs IF vill gärna starta aktiviteter till föräldrar, löpning, vi har lediga tider sena kvällar i 
idrottshallen. Säg detta på föräldramöte. Oldboys tränar tisdagar, oldgirls tränar också.  
Till styrelse: Vilka dagar är lediga och tider? 
191002: Klart. Det är bara att ringa Mia Lundström på kommunen, eller maila 
mia.lundstrom@bastad.se och fråga vilka tider som är lediga. Återkom till styrelsen med 
vad ni vill göra och vilken tid. OBS självklart krävs medlemskap. 

6. Innan hade FIF gemensam avslutning i Aula. Nu ansvarar alla lag för sin avslutning. Tänk på 
att inget barn ska behöva säga nej till avslutning. Klubben har sett att aktiviteterna kostar 
mer och mer. Men om ni samlat in pengarna ok, försäljning etc. Tänk på att målpengar också 
kommer ur föräldrarnas fickor.  
Till styrelse: Bör det finnas en policy om detta? Kan föreningen öronmärka en summa 30-50 
kr till avslutningen? 
191002: Den 17:e oktober kommer styrelsen se över alla policy och ta upp detta. Tidigare 
har en gemensam avslutning i fotboll respektive innebandy arrangerats. Trenden har varit 
att inte så många deltagit på denna utan hellre gör en avslutning lagvis arrangerad av 
lagledarna. Det är med anledning av detta som föreningen kommer att se över policyn för 
detta.  
Till styrelse: Föräldrar undrar fortsatt om vi kan öronmärka en summa per barn till 
avslutning. 

7. Till styrelse: Förslag, ett lag ansvarar för kiosken ett år och får vinst för hela kiosken. Fixar 
med alla inköp osv. 

8. Till styrelse: Vad gäller för sponsring? Kan lagen fråga vilket företag som helst?  
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9. Till styrelse: Saknar ”arbetsbeskrivningar”. Vad förväntas av en föräldrarepresentant? 
191002: Klart. Finns arbetsbeskrivning på föräldrarepresentant på hemsidan 

10. Till styrelse: Var finns mappen för ungdomsregistreringslappar? Skulle finnas i klubbstugan 
men finns inte. Gäller samma lapp för innebandy, var finns denna? 

11. Till styrelse: Ska vårdnadshavare själva lägga in sitt barn på laget.se? 
191002: Klart. Ja 

12. Till styrelse: Varför ha bollkalle? Från vilken division förväntas det finnas enligt 
Fotbollsförbundet? 
191002: Klart. Nej det förväntas inte av fotbollsförbundet. Anledningen till bollkalle/-kajsa 
är främst att skapa engagemang, inspiration och förebilder hos dem små. 

13. Till styrelse: Förslag att det finns nummer till frivillig pensionär/ungdom som kan tänka sig 
att stå i kiosken de gånger föräldrarna ej har möjlighet att stå i kiosken.  
Ring upp person, kolla om ok, swisha 150kr, person står gladeligen i kiosken.  

14. Förtydligande. Loppiskörning innebär att man får låna bil och släp av loppisen som finns 
nere på Idrottsplatsen. 

15. Till styrelse: Kommentarer från föräldrarna och tränarna om fotbollsplanerna; 7-manna 
och 9-manna är ojämna. 

16. Det kostar 150 kr/månad att träna i gymmet. Betalar två månader i taget. 

17. FIF har för avsikt att starta upp ”lek med bollar” för barn födda 2014-2016. 
FIF kommer att hålla till i idrottshallens lilla hall och för att kunna dra igång behövs 4 
frivilliga föräldrar som kan hjälpas åt att agera ledare. Aktiviteten kommer vara helt gratis. 
Tycker Ni och Era barn att detta låter kul, skicka anmälan på mail till kansli@fif.se 
Så snart vi fått tag på ledare kommer vi återkomma med uppgifter om dag och tid för 
aktiviteten. Tanken är att starta upp efter höstlovet 9/11 Vi har en tid i lilla hallen lördagar 
0900-1000 (idrottshallen i Förslövs skola) 

18. Stefan Gustafsson lämnar information om försäljning av produkter från Ravelli. Om man 
säljer 160 paket så tjänar man 10 000 kr (att jämföras med newbody 270 paket). Alla 
pengar går till laget. Aldrig för tidigt att samla in pengar till lagkassan. Pengarna är helt 
öronmärkta till laget som säljer. 

19. Till styrelse: Swish under 20 kr är inte tillåtet, då får föreningen en kostnad på 1.50 kr/per 
köp. Antingen swishar man 20 kr och får tillbaka pengar. Eller så swishar man allt till den i 
kassan som sen swishar en klumpsumma.  
 

 
Nästa möte: Föräldraföreningsmöte, 4 decemberr 18.30-19.30. 
 
 
Vid protokollet 
 
Cecilia Widén 
0702-698758 


